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Британски амбасадор у Србији Денис Киф изјавио је данас у Београду да постоји нова,
обновљена пажња Европске уније на Западни Балкан и да је то велика шанса за земље
тог региона да превазиђу изазове и остваре напредак.

  

  Киф је на конференцији "Западни Балкан и ЕУ: Пут испред нас" рекао да је важно да у
2018. години буде одржан замајац у евроинтеграцијама земаља региона и у оквиру
иницијативе Берлински процес, чији ће наредни самит бити одржан у Лондону.   

Он је навео да је владавина права срж процеса евроинтеграција Западног Балкана и да
је кључна за помирење, додајући да увек треба да постоји поштовање за одлуке
међународних судова.

  

Киф је казао да је потребно уложити велики напор у реформама по кључним
преговарачким поглављима 23 и 24, која, према његовим речима, сежу у вредносна
питања и оличење су успеха европских интеграција.
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Заменик амбасадора Италије у Србији Серђо Монти рекао је да је претходни самит
Берлинског процеса, јула ове године у Трсту, дао низ значајних резултата, од којих је
издвојио већу повезаност земаља помоћу седам нових пројеката, вредних 200 милиона
евра, као и кроз Форум младих и Форум цивилног друштва.

  

Монти је рекао да је Италија има јасан став да Западни Балкан треба да има европску
перспективу, јер је важно да те земље остану на линији европских вредности. Додао је
да су пожељни чешћи сусрети лидера земаља Западног Балкана.

  

(Бета)

  

 2 / 2


